

# جامعة بورسعيد لجنة التنمية المستدامة



تقرير عن مساعي جامعة بورسعيد لتحقيق الهدف الخامس من أهداف التنمية المستدامة:

"المساواة بين الجنسين"







Report on Port Said University endeavors to achieve the fifth goal of the sustainable development goals:

"Gender Equality"



## جامعة بورسعيد لجنة التنمية المستدامة



### Introduction:

At Port Said University, our beliefs, attention, and endeavors converge in the pursuit of the Sustainable Development Goals (SDGs). Through collaborative efforts with academia, business, industry, and local communities, we endeavor to create tangible impact and drive progress toward the SDGs. This report documents the Port Said University actions and endeavors to achieve the fifth goal of the sustainable development goals: "Gender Equality".

#### **Combating Violence against Women**

Port Said University has established a unit to combat violence against women since 2019. The role of this unit is to spread awareness of the meaning of combating violence and discrimination, as well as health awareness for women, in all university colleges.

#### مقدمة

في جامعة بورسعيد، تتلاقى معتقداتنا واهتمامنا ومساعينا في السعي لتحقيق أهداف التنمية المستدامة. ومن خلال الجهود التعاونية مع الأوساط الأكاديمية وقطاع الأعمال والصناعة والمجتمعات المحلية، نسعى إلى خلق تأثير ملموس ودفع التقدم نحو أهداف التنمية المستدامة. يوثق هذا التقرير إجراءات ومساعي جامعة بورسعيد لتحقيق الهدف الخامس من أهداف التنمية المستدامة المستدامة المستدامة المستدامة المساواة بين الجنسين".

#### مناهضة العنف ضد المرأة

أنشئت جامعة بورسعيد وحدة لمناهضة العنف ضد المرأة منذ عام 2019. دور هذه الوحدة هو نشر الوعي بمعنى مناهضة العنف و التمييز و أيضا التوعية الصحية للنساء و ذلك بجميع كليات الجامعة.





# جامعة بورسعيد لجنة التنمية المستدامة



### Childcare

At the Faculty of Engineering, Port Said University, there is a nursery for the children of university employees that features educational and recreational services for the children enrolled there.



## العناية بالأطفال

بكلية الهندسة جامعة بورسعيد حضانة لأبناء العاملين بالجامعة تتميز بخدمات تعليمية و ترفيهية للأطفال الملتحقين بها.

